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معاون ورزش حرفــه ای و قهرمانی وزارت ورزش و جوانان بــار دیگر تاکید 
کرد: فدراســیون فوتبال نیز همانند ســایر فدراســیون های ورزشــی برای 

برگزاری انتخابات باید توسط سرپرست اداره شود.
نصرالله ســجادی در حاشیه مجمع ســالانه فدراســیون بولینگ و بیلیارد 
درباره اظهار نظر علی کفاشــیان مبنی بر اینکه نیازی به تعیین سرپرســت 
برای فدراســیون فوتبــال پیــش از برگزاری انتخابات نیســت و شــخص 
نمی توانــد در این بــاره تصمیم گیــری کند بلکــه اختیــار تصمیم گیری در 
این بــاره مجــوز مجمــع فدراســیون فوتبال اســت، گفت: من شــخص 
نیســتم و معاون وزیــرم و از جایگاه حقوقــی در این باره اظهــار نظر کردم. 
فدراســیون فوتبال مانند تمام فدراســیون ها پس از اتمام مدت ریاســت تا 
برگزاری انتخابات باید توســط سرپرست اداره شــود. مگر می شود که خود 
رییس فدراســیون کاندیدا شــود و خودش هم انتخابات را برگــزار کند. ما 
 دخالــت نمی کنیم بلکه بر کار فدراســیون ها طبق قانــون وظیفه داریم که 

نظارت کنیم.
وی افــزود: در هیــچ کجــای اساســنامه فدراســیون فوتبــال نیامده که 
رئیس مجمع همان رئیس فدراســیون فوتبال اســت بلکه رئیس مجمع در 
فدراسیون فوتبال همانند فدراسیونهای دیگر، وزیر ورزش و جوانان است.
معاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش و جوانان همچنین در جمع خبرنگاران 
درباره اظهار نظر کمیســیون اصل 90 مجلس شــورای اســامی مبنی بر 
اینکه از آنجا که اصاحات صورت گرفته در اساســنامه فدراســیون فوتبال 
به تصویــب هیات دولت نرســیده و وجاهت قانونی نــدارد، گفت: من چند 
بار اعــام کرده ام کمیســیون اصل 90 مجلس شــورای اســامی درباره 
فدراســیون فوتبال دســت به تحقیقــات مفصلی زده و به عنــوان یک نهاد 
قانونی گزارشــی در این باره تهیه کرده، بنابراین فدراسیون فوتبال موظف 
به پاسخگویی به این گزارش است و اگر نیاز باشد باید به سایر مراجع قانونی 
نیز جواب بدهد. حتــی اگر مواردی هم مربوط به ما یــا نهادهای دیگر هم 
باشــد، باید پاســخگو باشــیم. اینکه من بخواهم درباره این گزارش اظهار 
نظر کنم، موضوع جالبی نیســت و این فدراســیون فوتبال است که موظف 

به پاسخگویی است.
وی در پاسخ به این سوال که چرا مســئولان فدراسیون تیروکمان به همراه 
4 ورزشکار این تیم برای حضور در مسابقه های گزینشی المپیک به آمریکا 
ســفر کرده اند، در حالی که دائما از کمبود بودجــه صحبت می کنند گفت: 
اســاس کار شــورای برون مرزی این است که بر فلســفه چرایی اعزام ها به 
مســابقه های بین المللــی به صورت دقیق نظارت داشــته باشــد. پیش از 

اعزام تیم ها نیز رییس فدراسیون در هر رشته ورزشی به این شورا 
دعوت می شود و توضیحات خود را ارائه می کند و می گوید که 
مســابقه ها در چه ســطحی و با چه تعداد تیم برگزار می شــود 
و یــا اینکه هدف از اعزام تیم مورد نظر چیســت و چه تعداد از 
افراد قرار است اعزام شوند. پس از این موضوع شورای برون 

مرزی دســت به تصمیم گیری می زنــد و نظر خود را درباره 
اعزام تیم اعام می کند.

ســجادی افزود: پس از آنکه ســفر نیز صورت گرفت، 
فدراســیون مــورد نظــر گــزارش فنــی خــود را ارائه 
می کند و قطعا اگر مســئله ای وجود داشــته باشــد در 

تصمیم گیری های آینده شــورا درباره آن رشته تاثیرگذار خواهد بود.
ســجادی با بیان اینکه در صورت اثبات تقلب قطعا بــا این موضوع برخورد 
صــورت می گیــرد گفت: یکی از ســوال هایی که در شــورای بــرون مرزی 
مطرح می شــود این اســت که هزینه اعزام تیم چگونه تامین شده است که 
فدراســیونها ســه عامل را در این باره اعام می کنند؛ یکی اینکه می گویند 
صددرصد بودجه از طریق فدراســیون تامین شده یا اینکه حامی مالی دارند 
و یا به صورت شخصی. به این معنی که خود ورزشکاران برای حفظ رنکینگ 
خود با هزینه خودشــان به مســابقه ها می روند. البته در همه این موارد باید 
اعــزام از طریق فدراســیون مربوطه صورت گیرد و اگر هــم پولی از طریق 
حامی مالی به دســت فدراسیون می رســد باید ابتدا به حســاب فدراسیون 
واریز شــود و از طریق آن هزینه صورت گیرد. تمامی اعزام ها تحت عنوان 

نمایندگان ایران باید توســط فدراسیون های ورزشی صورت گیرد.
ســجادی در ادامه درباره اوضاع نابسامان فدراسیون اســکی و لغو تمامی 
مســابقه های این رشــته در ایران گفت: این مســائل را باید از فدراســیون 

اســکی ســوال کنید. البته مشــکات به وجود آمده در رابطه با 
این فدراسیون در دست بررسی است.
ره  بــا چنــد  حضــور  بــاره  در وی 

وزارت  در  معتــرض  اســکی بازان 
خواســتار  کــه  جوانــان  و  ورزش 

رســیدگی بــه وضعیتشــان بودند 
نیز گفــت: البته ایــن کار خوبی 

نیســت که ایــن ورزشــکاران 
وزارت  در  رشــته ای  هــر  در 

ورزش حضور یابند. اگر قرار 
است رسیدگی به موضوعی 
صورت گیــرد، باید از طریق 

فدراسیون انجام شود. تمامی 
این مسائل توسط وزارت ورزش 

و جوانان در حال بررسی است و گزارش بازرس در این باره ارائه خواهد شد.
ســجادی درباره اعام نظر کنفدراســیون فوتبال آســیا و احتمــال اینکه 
بازی ایران مقابل نمایندگان عربســتان در کشور ثالث برگزار شود گفت:  از 
زمانی که این موضوع مطرح شد وزارت ورزش بیش از 4 جلسه با مسئولان 
فدراسیون فوتبال داشته اســت. البته هنوز در این باره تصمیم گیری قطعی 
صورت نگرفته اســت و قرار است اســفندماه رای نهایی صادر شود. اما آن 
چیزی که مسلم است این است که ما هیچ مشکلی برای میزبانی از تیم های 
ورزشــی نداریم و در این باره آمادگی کامل داریم. کما اینکه مســابقه های 
زیادی در رشته های ورزشی مختلف توسط ایران به خوبی میزبانی می شود.
گــر رای صــادره مطابق میل مســئولان  وی در پاســخ به این ســوال که ا
عربستان باشــد، ایران چه موضعی را اتخاذ می کند، گفت: سعی می کنیم 
برابر قوانیــن کنفدراســیون فوتبال آســیا و فیفــا عمل کنیم. ان شــاءالله 
پیگیری های حقوقــی در این باره صورت می گیرد تا حقــی از فوتبال ایران 

ضایع نشود.
ســجادی که ریاســت مجمع عمومی و ســالیانه فدراســیون 
بولینــگ و بیلیــارد را نیز بــر عهده داشــت در این باره 
گفت: طبق برنامه ریزی صــورت گرفته در پایان 
هر ســال مجامع عمومی فدراسیون ها برگزار 
می شــود و بر اســاس جدول زمان بندی از 
20 دی ماه آغاز و تا 20 اسفند سال جاری 
ادامــه می یابــد. در این مجامــع گزارش 
عملکرد یک ســاله، گزارش حسابرس، 
بازرس و تقویم سال آینده ارائه می شود 
و پس از بحث و بررســی توسط اعضای 
مجمــع، جمع بندی نهایــی درباره این 

موارد صورت می گیرد.

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

دیدار تیم های کیه وو و 
یوونتوس با نتیجه 4-0 به 
سود یوونتوس خاتمه یافت تا 
این تیم با ثبت دوازدهمین برد 
متوالی خود، به طور موقت 
صدرنشین سری آ شود.

تیتر دو

فان خال از هواداران 
یونایتد می ترسد

سرمربی منچســتریونایتد از ترس حمله هواداران، 
یک گارد خاص برای مراقبــت از خود و خانواده اش 

استخدام کرده است.
به گــزارش دیلی میــرر، هواداران منچســتریونایتد 
تعصب بسیار بالایی به تیم خود دارند و حاضر هستند 
که برای نشان دادن عشق شان، دست به هر کاری 

بزنند.
منچســتریونایتد بعــد از جدایی الکس فرگوســن، 
روزهای بســیار ســختی را تجربه کرده اســت. ابتدا 
دیوید مویس به عنوان ســرمربی شــیاطین ســرخ 
انتخاب شد اما این مربی یک فصل هم در اولدترافورد 
دوام نیــاورد و بــا وجــود آنکــه قــراردادی 6 ســاله 
 داشــت، برکنار شــد تا جایش را به لوییس فان خال

 بدهد.
این مربی هلندی اکنون دومین سال حضورش را در 
یونایتد پشت سر می گذارد. او با وجود آنکه خریدهای 
گران قیمتی داشــته اما عملکرد خوبی از خود نشان 
نداده اســت و نکته جالب اینکه ســران این باشگاه 
انگلیســی، او را برکنار نکردند و خــود فان خال هم 

اصرار دارد به کارش ادامه دهد.
روزنامــه دیلــی میرر اعام کــرد فان خــال از حمله 
هواداران خشمگین منچســتریونایتد می ترسد و به 
همین خاطر، یک گارد خاص را برای مراقبت از خود 
و خانواده اش استخدام کرده است تا شبانه روز از منزل 
او محافظت کنند. به نوشــته دیلی میرر، ســرمربی 
هلندی شیاطین سرخ همچنین قصد دارد خانه خود 
را در شهر منچستر عوض کند تا در خانه ای که امنیت 

بیشتری دارد، زندگی کند.
باشگاه منچســتریونایتد هم به خاطر مراقبت از فان 
خال، نیروهای زیادی را در اطراف ورزشگاه و محل 
تمرین استخدام کرده است تا مشکلی برای این مربی 

هلندی پیش نیاید.
هواداران منچســتریونایتد پیش از ایــن و زمانی که 
وین رونی قصد جدایی از شــیاطین سرخ را داشت، 
اطراف خانه او رفته و با پاکاردی که روی آن نوشته 
شــده بود »اگر به منچســتر ســیتی بروی، کشــته 
می شــوی« کاپیتان خود را تهدید کرده بودند. آنها با 
 ریو فردیناند مدافع پیشــین خود هم چنین رفتاری را 

انجام دادند.

پیشنهاد 45 میلیونی  اتلتیکو  
برای  برگرداندن  کاستا

روزنامــه آ.اس چــاپ مادریــد مدعــی شــد کــه 
اتلتیکومادریــد قصــد دارد بــرای بازگرداندن دیگو 
کاستا، پیشــنهادی 45 میلیونی به چلسی ارائه کند. 
دیگو ســیمئونه قصد دارد آخرین تاش خود را برای 
بازگرداندن ســتاره سابق تیمش  انجام دهد، هر چند 
که تاش های پیشــین او همگی به بن بست خورده 
اســت. گفته می شــود اتلتیکو قصــد دارد به عنوان 
بخشی از قرارداد، جکســون مارتینز را راهی چلسی 
کند هر چند چلســی از این معاوضه استقبال نکرده 
اســت گفته می شــود که رومن آبراموویــچ با فروش 
مهاجم برزیلی الاصل موافق نیســت. پس از اخراج 
مورینیو، کاستا در 6 بازی اخیرش 6 گل به ثمر رسانده 

و کاما آماده نشان داده است.

خط خوردن چریشف از 
فهرست رئال مادرید

به نظر می رســد کــه زین الدین زیــدان اعتقادی به 
دنیس چریشــف ندارد و نام او را بــرای چهارمین بار 
متوالی از فهرست بازیکنان رئال خط زد. رئال مادرید 
امشــب از ســاعت 23 در برنابئو به مصاف اسپانیول 
خواهــد رفت و به همیــن منظور زیدان اســامی 19 
بازیکن برای این بازی را اعام کرد. در این فهرست بار 
دیگر نام دنیس چریشف، بازیکن روس رئال به چشم 
نمی خورد و او تنها بازیکنی است که پس از روی کار 
آمدن زیدان، حتی برای نشســتن روی نیمکت رئال 
نیز دعوت نشــده است.  چریشــف که زمان بنیتس 
نیز تنها در 5 درصد دقایق ممکن به میدان رفته بود، 
در دوران زیدان وضعیت برایش بدتر از گذشته شده 
است. جالب اینجاســت که زیدان راضی نشد که در 
نقل و انتقالات زمســتانی، چزیشــف به تیمی دیگر 
منتقل شــود. در لیست رئال، نام گرت بیل و په په نیز 

به دلیل مصدومیت دیده نمی شود.

انتقاد ماسکرانو از فشردگی 
بازی های بارسلونا

هافبک بارســلونا با انتقاد از فشــردگی بازی های 
تیمش تاکید کرد دو روز در میان بازی کردن آسان 
نیســت. بارسلونا شنبه شــب در هفته  بیست و دوم 
لالیگا با نتیجه دو بر یک موفق شد اتلتیکومادرید 9 
نفره را شکست دهد. لیونل مسی و لوییس سوارس 
گل های بارسلونا را به ثمر رساندند و تک گل اتلتیکو 
توسط گابی زده شده اســت. خاویر ماسکرانو پس 
از بازی گفت: پیکار ســختی بود. نتیجه  این دیدار 
به ما روحیه داد. کســب ســه امتیــاز، فاصله ما را 
بــا اتلتیکومادرید زیــاد کرد و موجب شــد با خیال 
راحت تری به کار خود ادامه دهیم. هافبک بارسلونا 
افزود: راه زیادی تا پایان فصل باقی  مانده اســت. 
فکر می کنم کسب امتیاز از حریفان اصلی اهمیت 
زیادی دارد. کار خودمان را انجام می دهیم اما باید 
به همین روند ادامه دهیم چون همیشــه امتیازها 
به هم خیلی نزدیک اســت. بازیکــن آرژانتینی در 
ادامه گفت: بازی را خوبی شــروع نکردیم. در 10 
دقیقه ابتدایی خــوب نبودیم و گل دریافت کردیم. 
به آن واکنش نشــان دادیم و شروع به کنترل بازی 
کردیم تــا نتیجه  را جبــران کنیــم. بازی های این 
هفته  نیروی زیــادی از ما گرفــت. دو روز در میان 
بازی کردن، آسان نیســت. بهانه جویی نیست اما 
حواســمان به نتایج است که ریســک نکنیم و سه 

امتیاز را کسب کنیم.

یازدهمین گرنداسلم برای جوکو
در فینال رقابت های تنیس اوپن اســترالیا، امروز انــدی ماری و نواک جوکوویچ با 
یکدیگر روبه رو شــدند که در نهایت نواک جوکوویچ توانســت پیروز میدان باشد و به 
قهرمانی برســد. در فینال رقابت های اوپن اســترالیا نواک جوکوویچ با نتیجه 3 بر 
صفر، اندی ماری را شکســت داد و برای یازدهمین بار قهرمان مســابقه های گرند 
اســلم شــد. نتایج ســت های این مســابقه بهترتیب 6-1 ، 7-5 و 7-6 بود. نواک 
جوکوویچ تاکنون 11 بار قهرمان گرند اسلم شده است و اندی ماری تاکنون 2 بار در 
این مسابقه ها مقام قهرمانی را کسب کرده است. جوکوویچ و ماری پیش از این 30 

جوکوویچ بار با یکدیگر روبه رو شــده بودند که 21  بار 
و 9 بار ماری در این مسابقه ها پیروز 

شدند. جایزه این دور از مسابقات 
اوپن استرالیا به صورت کلی 44 
میلیون دلار اســت کــه قهرمان 

مسابقات انفرادی 3 میلیون و 400 
هزار دلار و نفر دوم 1 میلیون و 700 

هزار دلار دریافت می کنند.

من شخص نیستم، معاون وزیرم!
سجادی پاسخ کفاشیان را داد و اعلام کرد: وزیر باید رئیس مجمع فدراسیون فوتبال باشد

منصور برزگر درباره عملکرد چهار آزادکار ایران در روز نخست 
تورنمنت پاریس که به یک مــدال طای اطری در وزن 57 
کیلوگرم،نقره حسن یزدانی، عنوان پنجمی علیرضا قاسمی 
در 74 کیلوگرم و کسب مدال برنز توسط عباس طحان در 97 
کیلوگرم انجامید اظهار کرد: این مسابقات در خال تمرینات 
تیم ملی کشتی آزاد برگزار شــد و تیم های شرکت کننده در 
آن بیشــتر به منظور محک خوردن کشتی گیرانشان به این 
رقابت ها پا گذاشتند. پیشکسوت کشتی ایران با اشاره به کسب 
مدال طا توسط رضا اطری در وزن 57 کیلوگرم گفت: هر 
چند کشتی گیران درجه یک دنیا معمولا در این تورنمنت حاضر 
نمی شوند و اگر هم بیایند در اوج آمادگی خود نیستند اما کسب 
این مدال توسط او می تواند نویدبخش این باشد که جانشین 
مناسبی در سبک وزن برای حسن رحیمی پیدا شده است. 
خوشبختانه در این وزن شــاهد ظهور استعدادهای خوبی 
هستیم که دغدغه ما را برای آینده این وزن کم می کند. وی 
درباره عملکرد حسن یزدانی در این رقابت ها نیز خاطرنشان 
کرد: یزدانی از کشتی گیران خوب و آینده دار ایران است و در 
صورتیکه اشتباهات خود را برطرف کند بدون شک می تواند 
یکــی از بهترین های دنیــا در وزن 74 کیلوگرم باشــد. او در 
تمرینات بیشــتر بر روی قدرت بدنی خود تکیه دارد و یکی از 
ایرادهای بزرگ او این اســت که مقابل هر کشتی گیری چه 

مبتدی و چه حرفه ای اصرار دارد فنون مورد نظر خود را پیاده 
کند که این مورد می تواند در کشتی مقابل حریفان قدرتمند در 
جهان کار دست او بدهد. برزگر تصریح کرد: یک کشتی گیر 
باید این را بداند که نباید مقابل حریفان بزرگ به دنبال این باشد 
که فنون مختلف را اجرا کند چرا که این موضوع می تواند به 
ضرر او تمام شــود. او باید بر اســاس شــرایط مبارزه اقدام به 
اجرای فن کند و بیشتر در فکر مدیریت درست مبارزه باشد تا 
در نهایت دســتش به عنوان فرد پیروز بالا برود. دارنده مدال 
نقره المپیک و طای جهان با اشاره به باخت 8 بر صفر علیرضا 
قاسمی مقابل حسن یزدانی در تورنمنت پاریس گفت: پیروزی 
یزدانی مقابل نفر اول تیم ملی آن هم در شرایطی که او برای بار 
نخست در این وزن حاضر شده بود نشان از شایستگی های 
او دارد. قاسمی نیز باید بر تمرینات خود اضافه کند تا با تاش 
بیشــتر جایگاه خود را از دست ندهد و دست از رقابت نکشد. 
وی درباره عملکرد طحان نیز عنوان کرد: با توجه به سطح این 
تورنمنت از او این انتظار را داشتیم که به مدال طا برسد. البته 
کادر فنی با توجه به عملکرد او تصمیم گرفته او در رقابت های 
سنگین وزن این مسابقات نیز شرکت کند تا بهتر بتواند بر نقاط 
گاهی یابد. با توجه به اینکه معمولا کشتی گیران  ضعف خود آ
ما در وزن 97 کیلوگرم در رقابت های ســنگین وزن راحت تر 
کار کرده اند فکر می کنم طحان بتواند نتایج خوبی را در این 

وزن کسب کند. عضو شورای فنی کشتی آزاد در ادامه گفتگو 
با ایسنا، با بیان اینکه آماده ترین کشتی گیران به رقابت های 
المپیک اعزام می شوند افزود: ما به دنبال اسم کشتی گیران 
نیســتیم بلکه به دنبال این هســتیم که آماده تریــن ها را به 
المپیک بفرستیم و کسانی به این رقابت ها اعزام خواهند شد 
که بیشترین شانس را برای کسب مدال داشته باشند. برزگر 
با تاکید بر اینکه باید هر چه سریعتر تحرکات لازم در مدیریت 
کاروان ورزشــی ایران در المپیک بوجــود بیاید گفت: اینکه 
تصمیم گرفته اند فقط 300 سکه به قهرمانان المپیک 2016 
بدهند واقعا عجیب است. آخر 300 سکه هم شد جایزه برای 
قهرمان المپیک؟ واقعا مســئولان توقع دارند ورزشــکاران 
با 300 ســکه جدا از انگیزه های معنوی و شوق شاد کردن 
دل مردم، انگیزه کافی برای تمرین و تاش بیشتر را داشته 
باشند؟ مسئولان به جای سکه باید خانه و کار این قهرمانان 
را مهیا کنند تا آن ها بدون دغدغه و نگرانی از آینده خود فقط 
به فکر ورزش باشند. من سال 1352 قهرمان جهان شدم و 
سال بعد از آن نیز در بازی های آسیایی به مدال طا رسیدم 
که با جایزه آن یک خانه 360 متری در تهران خریدم که ارزش 
آن الان بالای 4 میلیارد تومان است بنابراین اینگونه کارها 
می تواند ورزشکاران را دلگرم کند تا با تاش بیشتر به دنبال 

کسب موفقیت باشند.

300 سکه برای طلایی های المپیک هم شد جایزه؟

ورزش


